

20 August 2014

Obituary

Prof Tsang Shu Ki, Member of the Competition Commission (Commission), passed away on 16 August 2014 at the age of 64. Prof Tsang was a respected and pioneering economist who had given enthusiastic and generous contributions to Hong Kong's economic development, particularly in support of the competition law.

Since being appointed as a Member of the Commission in mid-2013, Professor Tsang actively participated in Commission meetings and the Finance and Administration Committee meetings. During the set-up stage of the Commission, there were many issues that the Commission had to address including formulation of principles and guidelines that will guide the Commission's future work. Prof Tsang shared his profound knowledge and expertise in economics, competition and resources management and his contribution to the Commission will be sorely missed.

The Commission is saddened by the loss of Prof Tsang and expresses the deepest condolences to his family.

2014年8月20日

訃告

競爭事務委員會(競委會)委員曾澍基教授於2014年8月16日辭世，享壽64歲。曾教授生前是備受尊敬的經濟學先驅，對香港的經濟發展，尤其在推動競爭法方面，有莫大貢獻。

曾教授自2013年年中獲委任為競委會委員後，積極參與競委會和財務及行政委員會的會議。競委會於成立階段需要處理眾多事項，包括制定競委會未來工作的準則和指引。曾教授在經濟、競爭事務和資源管理方面與競委會分享他的淵博知識，並提供專業意見。曾教授對競委會貢獻良多，我們將銘記於心。

對於曾教授辭世，競委會同人均感悲痛，並向他的家人致以最深切的慰問。